

# 上海音乐学院上海暑期学校-中国民乐项目 在线报名指南

## Online Application System Guide of Shanghai Conservatory of Music

### Shanghai Summer School – Chinese Traditional Music Program

一、输入网址 admission.shcmusic.edu.cn



按要求注册电子邮箱，等待验证邮件。

二、用邮箱地址和密码登录，来到申请界面



填写申请表  
New Application



已填写申请表  
My Application



选择“填写申请表”，进入填写申请表格页面，下次登录后可在“已填写申请表”中看到自己填写的申请信息。

申请人保证/I hereby affirm that:

1. 本人承诺所提交的申请材料和信息真实无误，无造假行为，若有不实，个人承担一切后果。I hereby declare that all the materials and information provided here is true and correct. If there are any forge documents or incorrectness, I will undertake all the consequences.

2. 在华期间，遵守中国的法律和法规，不从事任何危害中国社会秩序的，与本人来华学习身份不相符合的活动；

During my stay in China, I shall abide by the laws and decrees of the Chinese government, and will not participate in any activities which are deemed to be adverse to the social order in China and are incompatible to the capacity of a student.

3. 在华期间，遵守学校的校纪校规，尊重学校的教学安排。During my study in China, I shall observe the rules and regulations of the university, and will concentrate on my studies and researches, and will follow the teaching programs provided by the univer

3. 已经阅读并同意遵守校规 I have read and agree to the regulations.

下一步 / Next

三、下一步后即进入下一页面，请选择短期生中的“上海暑期学校中国民乐项目”进行申请。



The banner features a stylized orange bird icon on the left. The main text is in Chinese and English, describing the program as a Belt and Road Art Talent Training Program. At the bottom, there are two green buttons: '查看招生简章/Brochure »' and '申请/Apply »'.

短期生/Short-term Student  
上海暑期学校中国民乐项目  
“一带一路”艺术文化人才培优项目  
Shanghai Summer School Chinese Traditional Music Program  
Belt and Road Art Talent Training Program  
查看招生简章/Brochure »      申请/Apply »

#### 四、填写须知

- 1、学习计划内容请从二胡、古筝、笙、声乐四个专业中选择一个填写。
- 2、学习时间选择“上海暑期学校中国民乐项目/Shanghai Summer School-Chinese Traditional Music Program”
- 3、选择“二胡、古筝或者笙”的申请人“第一志愿-学院”请选择“民乐系”，专业默认为“中国乐器演奏”。
- 4、选择“声乐”的申请人“第一志愿-学院”请选择“声歌系”，专业默认为“声乐演唱”。

### 上海暑期学校中国民乐项目

民乐系

国乐器演奏

中

声歌系

声乐演唱

请用中文或英文填写表格 / Please fill in the form in Chinese or English

学习项目 / Study Plan

Student

Application Category : 短期生 / Short-term Student

Future Study Plan :

语言\*  
Language:  汉语 / Chinese  英语 / English

时间\*  
Duration: 上海暑期学校中国民乐项目 / Shanghai Summer School-Chinese Traditional Music Program

学院\*  
Department: 民乐系/Department of Chinese Traditional Instruments

专业\*  
Major: 中国乐器演奏/Traditional Chinese Instruments Performance

授课语言\*  
Teaching Language:

学习时长\*  
Study Duration:

第一志愿\*  
First Preference-College:

第一志愿\*  
First Preference-Major:

五、根据相关步骤，逐项填报，星号“\*”为必填项，在提供所有附件材料后即报名成功。

**第十步 / Step 10**  
请在确认您填写的信息正确无误后，点击表单末端的“提交”按钮提交您的申请表，我们将尽快审核您的申请表。  
Please after confirming your information is correct, then click "Submit" button to submit your application, we will review your application as soon as possible.

确认无误并提交  
Confirm all the information and Submit

返回申请列表  
Back to Application List

音乐学院 国际教育学院  
Division, Shanghai Conservatory of Music, No. 20, Fenyang Road, Shanghai, China  
| Fax : 86-21-64310305 | E-Mail : iso@shcmusic.edu.cn

© All Rights Reserved by Shanghai Conservatory of Music

如有任何问题，可发送邮件至 [wangkaili@shcmusic.edu.cn](mailto:wangkaili@shcmusic.edu.cn) 询问。